
Beantwoording technische vragen bestuursrapportage 2020 
 
 
1) Valt het vervangen van de leidingen Sportboulevard niet onder het bedrag dat de 

gemeenteraad recentelijk beschikbaar heeft gesteld? 

Ja, het vervangen van de leidingen valt (wat betreft de structurele lasten) binnen het recent 
beschikbaar gestelde bedrag.  
In de uitvoering is gebleken dat een eenmalige investering leidt tot een inhoudelijk betere en 
goedkopere oplossing, hiervoor moet wel een krediet (gedekt binnen het beschikbare budget) 
worden aangevraagd.  

 
2) Wat valt er wel onder het eerder ter beschikking gestelde bedrag? 

Alle werkzaamheden zoals die in de stukken die op 23 juni 2020 zijn vastgesteld zijn 
beschreven.  

 
3) Was er ten tijde van de discussie niet bekend dat ook de leidingen vervangen moesten worden? 

Want in de discussie ging het over al het onderhoud 

Ten tijde van de discussie was bekend dat er legionella problemen waren in de Sportboulevard. 
Het (met € 400.000,-) opgehoogde onderhoudsbudget was en is voldoende om dit te kunnen 
oplossen.  

 
4) Waarom wordt er een nieuw bedrag van 540.000 euro nu opgenomen in de BURAP bij 

Afwijkingen op Investeringskredieten? 

Zoals in de raadsinformatiebrief d.d. 16 juni aangekondigd zou dit krediet worden opgenomen 
in de Bestuursrapportage 2020. Dit omdat het toekennen van een krediet een 
raadsbevoegdheid is. Het nieuwe krediet leidt niet tot extra kosten, maar wordt opgevangen 
binnen het bestaande budget.  

 


